

ថ្ងៃថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ទី៩ខែសីហាម៉ោង៩.៣០នាទីព្រឹកមានបើកការប្រជុំនៅពហុ
កីឡាដ្ឋានរវាងអគ្គលេខាធិការអ៊ិនធឺមស្រ៊ិននិងក្រុមចម្រើនជាតិនិងគ្រូបង្វឹកស្តីអំពី
ផែនការនៃការប្រកួតថ្នាក់អន្តរជាតិក្នុងឆ្នាំនេះនិងរៀងថវិការបស់សហព័ន្ធ។

របៀបវារៈ៖

១ ថវិកា

២ ស្តុនស័រ(sponsor)

៣ របាយការណ៍ពីជើងឯកអាស៊ីនៅម៉ាលេស៊ី

៤ គណៈកម្មាធិការប្រតិបត្តិ

៥ ការអញ្ជើញឯកឧត្តមឌុយយោចូលសហព័ន្ធវិញ

៦ ផ្សេងៗ

១ ថវិកា: លោកស្រ៊ិនយកបញ្ហាអំពីការប្រើប្រាស់លុយរបស់ក្រសួងអប់រំយុវជន
និងកីឡាដោយបាមបញ្ជាក់ថាការប្រើប្រាស់មិនមែនចេះតែប្រើតាមចិត្តរបស់
សហព័ន្ធទេ។ មួយជំហានមួយជំហាននៃការប្រើប្រាស់ត្រូវតែគោរពតាមផ្លូវដែល
ក្រសួងចេញឲ្យដើរទោះបីជាយើងជាសហព័ន្ធកីឡាឯករាជ្យក៏ដោយ។ ទល់នឹង
ពេលនេះថវិកាឆ្នាំ២០១៨ដែលត្រូវឲ្យសហព័ន្ធយកទៅប្រើនៅមិនទាន់ធ្លាក់មក
ដល់ទេ។ ការរៀបចំធ្វើវគ្គបណ្តុះបណ្តាលទាំងផ្ទៃប្រទេសមិនអាចអនុវត្តបានដូច
ពេលវេលាដែលសហព័ន្ធគ្រងទុក។ លោកស្រ៊ិនបានបន្ថែមថាបន្តិចទៀតជាចំណុច
ហើយបើថវិការធ្លាក់មកយឺតយ៉ាវយើងត្រូវតែថវិកានោះឲ្យអស់មុនជាចំណុចបើ

មិនដូចឆ្មោះទេគេនឹងយកលុយដែលសល់នោះមកវិញ។ លោកស្រីនបានបន្ថែម ទៀតថា តើឲ្យយើងអាចរៀបចំឡើងវិញនូវផែនការរបស់យើងយ៉ាងដូចម្តេចឲ្យ បានមុនដាច់ឆ្នាំបាន? វាជាការមួយយ៉ាងពិបាក! ខ្ញុំត្រូវមានពេលវេលាយ៉ាងច្រើន ដើម្បីរៀបចំផែនការមួយៗ។

២ ស្ថានស័រ(sponsor)

លោកស្រីនបានអធិបាយបន្តទៀតថា ទល់នឹងពេលនេះយើងពុំទាន់មានស្តង់ស័រ រទេ កាលពីឆ្នាំមុនៗយើងស្រួលរកស្ថានស័រពីព្រោះយើងមានសហការី២នាក់ក្នុង សហព័ន្ធតែមានជំនាញខាងការរកលុយ ឥឡូវនេះលោកទាំងពីរបានលាលប់ពី ដំណែងក្នុងសហព័ន្ធហើយ ម្នាក់ចូលនិវត្តន៍និងម្នាក់ទៀតសុំលាលែងពីដំណែង ជាអគ្គហោរញ្ជីកក់ប៉ុន្តែនៅក្នុងប្រតិបត្តិដ៏ដែល។

លោកស្រីនបានបន្តថា នេះជារឿងមួយដ៏សោកស្តាយដែលយើងបានបាត់រូប អ្នកសំខាន់ទាំងពីរនាក់នោះ។

លោកស្រីនបន្ថែមថា គាត់មិនសូវមានជំនាញខាងការរកស្តង់ស័រទេ ហើយគាត់ បានដើររកដោយអស់ពេលវេលាយ៉ាងច្រើនតែលទ្ធផលនៅតែអវិជ្ជមានដ៏ដែល។ ឥឡូវនេះទឹកឡើងដល់ច្រមុះហើយបន្ថែមលោកស្រីនយើងមានតែមធ្យោបាយ មួយទេគឺទទួលសុំសហការីចាស់ទាំង២នាក់ហ្នឹងឲ្យជួយបើសិនជាលោកមាន ពេលវេលាហើយមានសុខភាពល្អ។ លោកស្រីនបានសុំឲ្យកីឡាករជំរើសជាតិទាំង អស់ព្រមទាំងគ្រូបង្វឹកជួយផ្គត់ផ្គង់ដោយលើសារសំណូមពរមួយដែលគាត់សរ សេរក្នុងនាមរបស់គាត់នឹងក្នុងនាមរបស់អ្នកកីឡាជំរើសជាតិនិងគ្រូបង្វឹកផ្សេងទៅ ឲ្យឯកឧត្តមឌុយ យៅដោយសូមអញ្ជើញគាត់មកជួយសហព័ន្ធ។ អង្គប្រជុំបាន យល់ព្រមជាជាងកម្ចីក្នុងករណីនេះ។

បន្ថែមទៅទៀតលោកស្រីបានអំពាវនាវឲ្យមិត្តដែលលេងប៊ូលទាំងអស់ជួយរកស្តង់ស័រឲ្យផង បើរកបានគាត់នឹងជូននូវប្រាក់ចំនួន២០ភាគរយពីប្រាក់ឧបថមទាំងនោះជាការអរគុណ។

៣ របាយការណ៍ពីជើងឯកអាស៊ីនៅប្រទេសម៉ាលេស៊ី

ក្នុងករណីនេះលោកអគ្គលេខាធិការបានជំរាបអង្គប្រជុំថា៖យើងត្រូវបានមេដាយមាសមួយបើសិនជាកីឡាករនីនៃប្រទេសចិនតាយប៊ុកក្នុងពេលដែលជួបកីឡាករនី កែ ឡេងរបស់យើង ក្នុងវគ្គពាក់កណ្តាលផ្តាច់ព្រាត់មិនមានខ្មោចចូលទេនោះ នឹងត្រូវចាញ់ កែ ឡេង ព្រោះកែឡេងវាយល្អរហូតក្នុងការប្រកួតជើងឯកអាស៊ីនេះ។

៤ គណៈកម្មាធិការប្រតិបត្តិ

លោកអគ្គលេខាធិការ អ៊ុនគីមស្រីន បានបន្ថែមទៀតថាតាមធម្មតាគេត្រូវប្រជុំ៣ខែម្តងប៉ុន្តែយើងមិនអាចធ្វើបានទេឆ្នាំនេះព្រោះយើងមានសមាជិកដល់ទៅ២០នាក់ហើយត្រូវបង់លុយដល់សណ្ឋាគារនៃការស្នាក់នៅ, ថ្លៃបាយនិងថ្លៃធ្វើដំណើររបស់សមាជិកដែលនៅឆ្ងាយព្រមទាំងប្រាក់ហោប៉ៅជូនដល់សមាជិកទាំងអស់។ ដោយសារតែថវិកាយើងស្តួចស្តើងពេកគ្មានលទ្ធភាពដល់ការប្រជុំច្រើនដងរួចអាស្រ័យទៅលើការពិបាកក្នុងការសម្រេចឲ្យទាន់ពេលនៃការងាររបស់អគ្គលេខាធិការគាត់គិតឃើញថាត្រូវបន្ថយឲ្យប្រជុំ១ឆ្នាំតែម្តងវាគ្រប់គ្រាន់ហើយសំរាប់ឆ្នាំនេះ។

៥ ការអញ្ជើញឯកឧត្តមឌុយ យោឲ្យចូលសហព័ន្ធវិញ

លោកស្រីនបានបន្ថែមក្នុងរឿងនេះថាយើងត្រូវការឯកឧត្តមខុយ យៅក្នុងសហព័ន្ធវិញព្រោះឯកឧត្តមមានការពិសោធខាងហ្នឹង។ កាលពីមុនពេលឯកឧត្តមនិងលោកសូគាចូលរួមជាសកម្មយើងដោះស្រាយបញ្ហារឿងថវិកានេះយ៉ាងស្រួល។ យើងមិនអាចចាំគណៈកម្មាធិការប្រតិបត្តិឲ្យជួយដោះស្រាយរឿងនេះបានទេពីព្រោះសមាជិកម្នាក់ៗគេរស់ក្នុងការងាររបស់គេ។

លោកស្រីនបន្ថែមទៀតថាលោកបាននិយាយផ្ទាល់នឹងសមាជិកខ្លះសុំឲ្យជួយរកថវិការឲ្យផងប៉ុន្តែមិនបានជាវិជ្ជមានទេ។

៦ ផ្សេងៗ

លោកស្រីនបានសុំយោបល់ពីអង្គប្រជុំមុននឹងបិទប្រជុំ។ លោកគ្រូបង្វឹកសុកម៉ុងបានបញ្ចេញនូវយោបល់របស់លោកអំពីរឿងនេះដោយមានសំណូមពរឲ្យយើងទាំងអស់គ្នាស្រុះស្រួលគ្នាជួយគ្នាមិនថាថ្នាក់លើឬថ្នាក់ក្រោម។

អ្នកកត់កំណត់ហេតុ

នាង សាប់បា

អគ្គលេខាធិការរង